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提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於今年為聯合國國際生態旅遊年，本會促請政府增撥資源，盡快發展生態旅
遊，從而創造更多就業機會，促進本土經濟發展，並且加強向市民進行宣傳和教

育，增加港人對本港生態環境的認識和保護，讓市民可在欣賞自然界各種生態和

人類文化遺產的同時，吸收更多自然界的知識及提高對環境保育的認識。”

 (Translation)

Motion on “Developing eco-tourism”
to be moved by Hon WONG Yung-kan

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 8 May 2002

Wording of the Motion

“That, as this is the United Nations International Year of Eco-tourism, this Council
urges the Government to allocate additional resources to expedite the development of
eco-tourism, thereby creating more job opportunities and fostering the development of
the local community economy, and to enhance publicity and education of the public
and raise Hong Kong people’s awareness of the local ecological environment and the
need for ecological protection so that, in the course of appreciating the natural ecology
and the cultural heritage of mankind, the public will enrich its knowledge of nature
and enhance its understanding of environmental conservation.”


